
Einde aan de crisis?, 

Komt er na bijna drie maanden vanavond  gelukkig een einde aan de bestuurlijke crisis in 

Barendrecht?  GroenLinks hoopt dat het voorlopig blijft bij dit bestuurlijk diepte punt. Voor 

ons was deze periode van bestuurlijke crisis een slechte zaak voor de inwoners van 

Barendrecht en de beeldvorming over de Barendrechts politiek..  

Bij het presenteren van de rapportage van de informateurs op 1 november stelden we 

verschillende vragen over draagvalk en  stabiliteit van de voorgestelde coalitie.  

GroenLinks was verbaasd dat partijen die in onmin met elkaar verkeerden (denk aan 

confrontaties tussen EVB en CDA )bereid waren een coalitie aan te gaan. Volgens de 

informateurs waren er geen onoverbrugbare punten. Uit het feit dat er een coalitieakkoord 

is blijkt dat men het programmatisch met elkaar eens is geworden. Vanmiddag ontvingen 

we de rapportage van de formateur die een toelichting geeft op de werkwijze . Deze merkt 

op dat de gesprekken doorgaans constructief waren en dat de wil om eruit te komen hielp.  

Stabiliteit coalitiepartijen 

Van de formateur en de fractievoorzitters van de nieuwe coalitiepartijen willen we weten  

hoe de bestaande verschillen, bijvoorbeeld de opvatting van de SGP-CU over de 

centrumplannen en Het Kruispunt, openbaar vervoer voor minima,  zondagopenstelling 

overbrugd zijn? Hoe en in welke sfeer zijn de  afspraken gemaakt? Met het mes op de keel, 

heeft er uitruil plaatsgevonden, of is er een  gezamenlijk gedragen beeld over de te 

realiseren doelen. Is , wordt elkaar ruimte gegeven? Zijn er consequenties voor reeds 

ingezet beleid? 

Tijdens de periode van het College EVB 1 waren de verhoudingen en manier van omgaan 

tussen de coalitiepartijen onderling verre van goed en naar ons bevindingen niet 

gelijkwaardig. De opvatting dat de raad geen gezelligheidskransje is, is letterlijk genomen 

door er een freefight club van te maken. Meest gênant  was het moment dat de VVD er in 

het openbaar eruit gezet werd.  

Van de formateur horen we graag welke afspraken er gemaakt zijn/ maatregelen genomen 

zijn met betrekking tot de wijze van omgaan tussen de nieuwe coalitiepartijen onderling? 

Op dat punt lezen we geen adviezen, wel voor het college en de gehele raad, maar niet voor 

de verhouding tussen de coalitiepartijen. Gelukkig heeft de fractievoorzitter van de EVB 

verklaard dat hij wil werken aan goede verhoudingen. 

Stabiliteit College 

Bij de rapportage van de informateurs stelden we: Onder een stabiel bestuur verstaan wij 

een college dat tot aan de nieuwe gemeenteraadsverkiezingen kan functioneren. Het is een 

college dat collegiaal opereert. Stabiel bestuur dat de collegeleden vanuit vertrouwen en 

met respect samenwerken. Bij de rapportage van de informateurs kwam de dominantie van 

de EVB in het College aan de orde. Op vragen van GroenLinks antwoorde de informateurs 

dat er in het uiteengevallen college sprake was van verschil in kwaliteiten en karakters. Er 

was onvoldoende tegenspel. Daarin schuilt een opdracht voor het nieuwe College 



antwoordde de informateur. De leden van de nieuwe college zijn nu bekend. Wat is het 

oordeel van de formateur met betrekking tot de balans in het college m.bt. karakters en 

kennis in het nieuwe college?  

De  formateur adviseert om regelmatig te reflecteren op het opereren en samenwerken. Dat 

lijkt GroenLinks voor een professionele sowieso een activiteit die je altijd moet uitvoeren. 

Uit de  mondelinge toelichting van de formateur hebben we begrepen dat er gebruik 

gemaakt gaat worden van professionele ondersteuning. Wat ons betreft een goede zaak. 

Tot  slot van willen wij de formateur hartelijk bedanken voor zijn diensten en adviezen. 
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Mogelijk ben ik bij het uitspreken op sommige punten afgeweken van de tekst.  

 


